
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 9. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 414

Vil ministeren oplyse, hvorfor ministeren ikke for længst er gået i gang med at inddrage

aktører og faglige organisationer i arbejdet med en sundhedsreform? Der henvises til

åbent samråd i Sundheds- og Ældreudvalget den 7. januar 2020 og artiklen ”Heunicke vil

ikke garantere sundhedsaftale i 2020” fra Altinget.dk den 8. januar 2020, hvor det frem-

går, at ”anden fase er en inddragelse af aktører og faglige organisationer, og den er ikke

gået i gang endnu, fremgik det”.

https://www.altinget.dk/sundhed/artikel/heunicke-vil-ikke-garantere-sundhedsaftale-

i-2020?ref=newsletter&refid=33606&SNSubscribed=true&utm_source=nyheds-

brev&utm_medium=e-mail&utm_campaign=sundhed

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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